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Covering letter
Petro Ivanov                                                                    Lyubov Breus 

Swiss pan Ltd.                                                                 55a Chornovola, str., R 220  

2 Pryvorzalna, str.                                                            Rivne 33000 Ukraine    

Rivne 33000                                                                     Tel.   (063)9757593  

Ukraine                                                                                

Tel. (097) 254 26 15                                                            

Dear Mr. Ivanov

I am a third- year student in Bachelor (Ec.) program at National University of Water Management and Natural Recourse Use.

With reference to your advertisement in “Rivne Post” of Monday, December 5, I would like to apply for the position of economist in your company.

I do not have professional experience. During my training in the University I studing many economics subject. А саме macro and microeconomics, money and credit, management, accounting and others.
To my mind to be a good economist of the company means to be competent in current economic process. A economist should understand the reasons of economic problems and be able discover the ways of their working out.

I have enclosed a copy of my resume. If my background and qualifications are of interest you, please telephone me on (063)9757593 . I would be interested in meeting you in mid – February in Rivne to discuss further the possibility of such a summer position and your requirements.
I look forward to hearing from you soon.

                                                                                    Your sincerely
                                                                                     L. Breus

                                                                                     Lyubov Breus 
Я - треть - студент года в Бакалавре (EC). программа в Национальном Университете Водного Управления и Естественного Использования Обращения за помощью.
В отношении Вашей рекламы в “Почте Rivne” понедельник, 5 декабря, я хотел бы просить положение экономиста в Вашей компании.
У меня нет профессионального опыта. Во время моего обучения в Университете я изучаю многих экономический предмет. А саме макро-и микроэкономика, деньги и кредит, управление, бухгалтерский учет и другие.
На мой взгляд быть хорошим экономистом компании означает быть компетентным в текущем экономическом процессе. Экономист должен понять причины экономических проблем и быть в состоянии, обнаруживают пути их решения.
Я приложил копию своего резюме. Если мой фон и квалификации представляют интерес Вы, пожалуйста позвоните мне на (063) 9757593. Я заинтересовался бы на встрече с Вами в середине - февраль в Rivne, чтобы обсудить далее

